
 

 

 

Financieel verslag 2024 en toelichting op de jaarrekening van Het Eendeëi. 15  Januari 2025 

 

Aan de leden 

Algemeen 

In de bijlage is een overzicht van de baten en lasten van onze vereniging over het verslagjaar 2024 

opgenomen. In deze bijlage zijn de baten en lasten van het verslagjaar gerelateerd aan de op 25 

november 2023 goedgekeurde begroting van de vereniging.  

Wij sluiten het jaar 2024 af met een klein voordelig saldo van € 2.047 ten opzichte van ons begrote 

voordeel van € 645 een positief verschil van € 1.402. Het bestuur adviseert dit voordelig saldo van 

2024 toe te voegen aan de algemene reserve van onze vereniging. De balans, horende bij de 

rekening van baten en lasten wordt tijdens de vergadering uitgedeeld. 

Huisvesting 

De totale huisvestingslasten zijn lager dan het begrote bedrag. De kosten voor reparatie, 

aanschaffingen en onderhoud aan het pand zijn beperkt, wel zijn er nog kosten voor reparatie en 

onderhoud aan het pand tijdens de klusdagen gemaakt, die onder die begrotingspost verantwoord 

zijn. Er zijn in afwachting van meer duidelijkheid over onze huisvesting geen aanschaffingen gedaan. 

Box 

De opbrengsten van de box zijn lager dan het begrote bedrag. In 2024 is minder gebruik gemaakt van 

de mogelijkheid tot het huren van box ruimte. Wel zijn er nieuwe gereedschappen aangeschaft of 

bestaande vervangen. De box beschikt nu ook over een mobiele gereedschapstrolley. 

Bar 

De Bar heeft in 2024 nagenoeg quitte gedraaid. Het saldo geeft een vertekend beeld ten opzichte van 

het begrote resultaat omdat er ook in 2024 geen interne overboekingen gemaakt zijn. Zo zijn de 

kosten van het gebruik van koffie en thee tijdens vergaderingen en cursussen niet toegerekend. Ook 

de “omzet” tijdens evenementen is niet aan het evenement toegerekend. Op deze wijze proberen wij 

de administratie lasten voor al onze vrijwilligers zoveel mogelijk te beperken. Zou de toerekening wel 

doorgevoerd zijn, dan zou het positief resultaat van de bar het begrote bedrag benaderen. 

Wij merken dat de inkoopkosten van de bar in 2024 gestegen zijn en niet altijd voldoende zijn om de 

verkoopkosten te dekken. Wij zijn voornemens in 2025 sommige bar producten duurder te maken. 

Daartoe overwegen wij in 2025 de nieuwe strippenkaarten die wij uitgeven, voor een hogere prijs te 

verkopen. 

 

 



 

 

 

Magazijn 

Ook in 2024 is veel energie gestoken in het up to date houden van de automatisering van het 

magazijn, dat wil zeggen het voorraadbeheer en de kassa. Momenteel wordt de voorraad in het 

systeem opgenomen en zal de inkoop optimaal afgestemd worden op de verkoop. Ook zijn er 

stellingkasten en bakken aangeschaft. De bakken hebben een code, die ook in de kassa zichtbaar is 

als vindplaats. Zodoende wordt het magazijn toegankelijker en is de voorraad beter te monitoren. De 

kosten van automatisering zijn lager dan begroot. Dit omdat de begroting gebaseerd was op de 

hogere kosten in voorgaande jaren. 

Stalling 

De stalling heeft een positief resultaat gerealiseerd van € 3.887. Grotendeels doordat de binnen 

stalling vol is. Er heeft een opschoning van de stallingplaatsen plaats gevonden. Meerdere auto’s die 

al vele jaren in de stalling stonden hebben plaats gemaakt voor andere auto’s die in de toekomst 

gerestaureerd gaan worden. 

Cursussen 

De animo om cursussen te volgen was ook in 2024 groot. Veel cursussen waren volgeboekt en ook 

voor 2025 zijn er inmiddels al veel aanvragen. Er vindt een verschuiving plaats van algemene 

cursussen (eendologie) naar specifieke cursussen. Dit geeft aan dat onze vereniging nog steeds in een 

grote behoefte voldoet. 

Contributies 

De inkomsten uit de contributies blijft op peil. Onze vereniging heeft ca. 400 betalende leden en 

donateurs. Het kost echter onevenredig veel energie om de lidmaatschapsgelden te innen van leden 

die geen incasso machtiging hebben afgegeven. Wij roepen alle leden die dit betreft alsnog te doen. 

Om die reden is het lidmaatschapsgeld voor leden die geen incasso machtiging hebben afgegeven 

verhoogd naar € 50. Dit is besloten in de A.L.V. van 26 februari 2022. 

Publiciteit 

In deze post zijn de kosten van het drukken en toezenden van onze veel geprezen Ei-krant 

opgenomen. De drukkosten kosten van de Ei-krant zijn fors gestegen. Hier is de inflatie van de 

afgelopen jaren goed merkbaar. In de begroting was daarmee niet voldoende rekening gehouden. De 

kosten voor het verzenden vallen mee, omdat er een factuur van POSTNL pas in januari is ontvangen.  

Evenementen 

De kosten van evenementen, een van de belangrijke sociale aspecten van onze vereniging, vallen 

ruim binnen de begroting.  

 

 



 

 

 

Bestuur 

De kosten die onder het hoofdstuk Bestuur vallen zijn conform de begroting. Wel zijn de kosten voor 

de vrijwilligers dag hoger omdat wij het afgelopen jaar een zeer geslaagde, maar duurdere, excursie 

hadden naar het Louwmanmuseum. 

Er zijn geen kosten gemaakt voor het onderhoud van de AED dit omdat de AED pas in de derde week 

van 2025 gekeurd is. 

Onder de post “kosten Bestuur Algemeen” is een baat van € 400 openomen als vergoeding voor het 

gebruik van ons terrein voor een commerciële film. De andere gemaakte kosten hebben onder 

andere betrekking op de gemaakte kosten ivm een erelidmaatschap. 

De bankrente is aanmerkelijk lager dan in de begroting was voorzien. Onze huisbankier ING heeft de 

rentebetaling in 2024 gewijzigd. Werd in eerder jaren de rente maandelijks bijgeschreven, vanaf 

2024 wordt de rente pas op de eerste werkdag van het nieuwe jaar bijgeschreven en valt dus buiten 

de verantwoording van deze jaarrekening. In 2024 hebben wij bij de Triodos bank een zakelijk 

deposito afgesloten. De rente op deze rekening wordt pas eind eerste kwartaal 2025 bijgeschreven.  

 

Jos Simons, penningmeester. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 


